



# TEMISKAMING HOSPITAL

421 SHEPHERDSON ROAD ◊ NEW LISKEARD ON P0J 1P0 ◊ TEL: 705.647.8121 ◊ BUS. LINE: 705.647.1088 ◊ FAX: 705.647.5800

421, CHEMIN SHEPHERDSON ◊ NEW LISKEARD ON P0J 1P0 ◊ TÉL.: 705.647.8121 ◊ LIGNE D'AFFAIRES: 705.647.1088 ◊ TÉLÉC: 705.647.5800

## FOR IMMEDIATE RELEASE – TEMISKAMING HOSPITAL ANNOUNCES 2016-17 BOARD OF DIRECTORS AT THEIR ANNUAL GENERAL MEETING

Temiskaming Shores, Ontario, August 26, 2016 – On June 28, 2016, Temiskaming Hospital's corporate membership elected their 2016-17 Board of Directors, who then selected the Officers of the corporation. The Hospital's Board of Directors are a group of dedicated volunteers who represent the community and govern the Hospital's affairs, in accordance with its bylaws, purpose, mission and values, legislation and articles of incorporation. There are eight elected board members.

The Board elected Bruce Hawkins as Chair. The membership approved re-election of Ron Scriven, Maurice Landriault, John Bernstein, and Patricia Willard-Inglis, while Marc Martin, Deborah Murray and Richard Beauchamp have been elected to their first three-year term.

The evening also featured Carol McBride, Health Director of the Temiskaming First Nation Medical Centre and the ceremonial welcome.

[http://www.temiskaming-hospital.com/images/media\\_room/videos/AGM\\_First\\_Nation\\_ceremonial\\_welcome\\_song.mp4](http://www.temiskaming-hospital.com/images/media_room/videos/AGM_First_Nation_ceremonial_welcome_song.mp4)

The Report of the Auditor presented the 2015/16 audited financial statements.

[http://www.temiskaming-hospital.com/images/information/public\\_info/20160518\\_KPMG\\_Audit\\_Presentation\\_2016.pdf](http://www.temiskaming-hospital.com/images/information/public_info/20160518_KPMG_Audit_Presentation_2016.pdf)

"I am proud of the work of the Board and our CEO over the past three years to balance our books", says Ron Scriven, Immediate Past Chair.

- 30 -

### Questions please contact:

Margaret Beatty  
President and Chief Executive Officer  
705-647-1088 extension 2276



Supported by:





# HÔPITAL TEMISKAMING

421 SHEPHERDSON ROAD ☐ NEW LISKEARD ON P0J 1P0 ☐ TEL: 705.647.8121 ☐ BUS. LINE: 705.647.1088 ☐ FAX: 705.647.5800

421, CHEMIN SHEPHERDSON ☐ NEW LISKEARD ON P0J 1P0 ☐ TÉL.: 705.647.8121 ☐ LIGNE D'AFFAIRES: 705.647.1088 ☐ TÉLÉC: 705.647.5800

## **POUR DIFFUSION IMMÉDIATE – L'HÔPITAL TEMISKAMING ANNONCE LA COMPOSITION DE SON CONSEIL D'ADMINISTRATION 2016-2017 LORS DE SON ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE**

Temiskaming Shores (Ontario), le 26 août 2016 – Le 28 juin dernier, les membres de la corporation de l'Hôpital Temiskaming ont élu le conseil d'administration 2016-2017, lequel a ensuite choisi les dirigeants de la corporation. Le conseil d'administration de l'hôpital se compose de bénévoles dévoués qui représentent la communauté et qui gèrent les affaires de l'hôpital, conformément aux règlements, à la raison d'être, à la mission, aux valeurs et aux statuts constitutifs de l'établissement ainsi qu'aux mesures législatives en vigueur. Il compte huit membres élus.

Le conseil a élu Bruce Hawkins à la présidence. Par ailleurs, les membres ont approuvé la réélection de Ron Scriven, de Maurice Landriault, de John Bernstein et de Patricia Willard-Inglis, tandis que Marc Martin, Deborah Murray et Richard Beauchamp ont été élus pour un premier mandat de trois ans.

Figuraient aussi au programme de la soirée le cérémonial d'accueil et l'allocution donnée par la directrice du Centre de santé de la Première Nation de Timiskaming, Carol McBride.

[http://www.temiskaming-hospital.com/images/media\\_room/videos/AGM\\_First\\_Nation\\_ceremonial\\_welcome\\_song.mp4](http://www.temiskaming-hospital.com/images/media_room/videos/AGM_First_Nation_ceremonial_welcome_song.mp4)

Les états financiers audités 2015-2016 ont été présentés dans le cadre du rapport de l'auditeur.

[http://www.temiskaming-hospital.com/images/information/public\\_info/20160518\\_KPMG\\_Audit\\_Presentation\\_2016.pdf](http://www.temiskaming-hospital.com/images/information/public_info/20160518_KPMG_Audit_Presentation_2016.pdf)

« Je suis fier du travail accompli au cours des trois dernières années par le conseil et notre directrice générale dans le but d'équilibrer le budget », déclare le président sortant, Ron Scriven.

- 30 -

**Pour toute question, veuillez communiquer avec :**

Margaret Beatty  
Présidente - directrice générale  
705-647-1088, poste 2276



Supported by:

